
REPUBLIKA HRVATSKA 

ZADARSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA SALI 

OPĆINSKO VIJEĆE 

 

Sali, 16. ožujka 2022. 

 

ZAPISNIK 

sa 5. sjednice Općinskog vijeća Općine Sali 

 

Sjednica je počela s radom u 12,00 sati. 

 

Utvrđuje se da su sjednici nazočni: 

Ivana Kirinić Frka, Zvonimir Škvorčević, Nikola Milić, Sebastijan Raljević, Danica Zorić, 

Paško Bonja, Ante-Toni Ramov, Šanto Basioli i Dražen Mirković 

 

Predsjednica OV Ivana Kirinić Frka otvara sjednicu i predlaže dnevni red po pozivu: 

 

1. Aktualni sat 

2. Odluka o opozivu i imenovanju članova nadzornog odbora Komunalnog društva Dugi 

otok i Zverinac d.o.o. Sali 

3. Odluka o opozivu i imenovanju članova nadzornog odbora Mulića d.o.o. Sali 

4. Odluka o imenovanju zamjenika predstavnika Općine Sali u LAG Mareta 

5. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o proglašenju kulturnih dobara od lokalnog 

značaja 

6. Odluka o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi 

7. Zaključak o utvrđivanju prijedloga imenovanja mrtvozornika 

8. Odluka o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti političkih stranaka i 

nezavisnih vijećnika za 2022. godinu 

9. Novi Zakon o sprječavanju sukoba interesa i obveza članova predstavničkih tijela – 

informacija 

10. Donat Petricioli – inicijativa izrade poučnih staza  

11. Usvajanje Zapisnika sa 4. sjednice Općinskog vijeća 

 

Načelnik predlaže dopunu dnevnog reda: 

 

12. Odluka o korištenju revolving kredita kod poslovne banke 

13. Odluka o kratkoročnoj pozajmici kod poslovne banke 

14. Odluka o Izmjeni i dopuni Odluke o popisu nerazvrstanih cesta na području Općine 

Sali 

15. Odluka o imenovanju povjerenstva za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 

Republike Hrvatske na području Općine Sali 

16. Odluka o imenovanju članova Upravnog vijeća Dječjeg vrtića „Orkulice“ Sali 

 

U raspravi o predloženom dnevnom redu vijećnik Paško Bonja predlaže da se predložene 

dopune dnevnog reda odgode za 7 dana jer se radi o značajnim odlukama vezano uz 

pozajmice pa bi vijećnici trebali imati više vremena za dogovor o predloženim odlukama. 
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Načelnik objašnjava da se radi o pozajmicama koje su već aktualne to je tzv. odobreni minus 

po računu koji se može i ne mora koristititi ali predstavlja neku sigurnost u slučajku potrebe. 

Općina je danas u plusu. Što se tiče revolving kredita to isto znamo radi čega je podignut. Da 

se može plaćati projekte koji se financiraju iz EU fondova jer njih moramo platiti sami a onda 

se sredstva vraćaju. Zbog toga se podigao revolving kredit iz kojega se plaćala primjerice 

škola u Brbinju, put u Zverincu. Kako su se dobivala srtedstva tako se vraćao i kredit. Iz tog 

razloga se predlaže produžiti ovaj kredit.  

 

Paško Bonja se buni zašto na svakoj sjednici imamo dopune dnevnog reda. Smatra da to nije u 

redu jer vijećnici nemaju vremena razmisliti i raspraviti o predloženim odlukama. Zato za 

dopune predlaže novu sjednicu.  

 

Predsjednica prihvaća primjedbu ali napominje da nije neuobičajeno da se dnevni red 

nadopunjava na sjednicama ukoliko se pokaže za to potreba nakon slanja poziva, a što vijećnik 

Bonja zna bolje od nje budući je od ranije član vijeća. Ako su prijedlozi dobro obrazloženi i 

utemeljeni smatra da ne bi trebalo biti problema. 

 

Vijećnik Paško Bonja izražava svoje negodovanje ali predlaže da se da na glasovanje pa kako 

većina odluči. 

 

Prijedlog dnevnog reda sa dopunama dan je na glasovanje te je prihvaćen sa 6 glasova za i 3 

protiv. 

 

Ad.1. 

 

Načelnik Zoran Morović 

 

Da upotpuni prijedlog za revolving kredit daje informacije o prijavljenim projektima za kojih 

bi se eventualno kredit koristio. 

Napravljen je Plan sanacije deponija i u tijeku je raspisivanje natječaja za prvu fazu sanacije 

za što je Fond odobrio 600.000,00 kuna. Otvoren je novi poziv za sufinanciranje pa smo 

prijavili i drugu fazu za novih 600.000,00 kuna. Postoji značajan dio koji je naša obveza, cca 

500.000,00 kuna a koji nije zanemariv zbog čega i bitan revolving kredit i minus za 

prevladavanje ovakvih situacija pa pita vijećnika Bonju da li se isplati zaduživati za to. 

Također dobili smo odluku o odobrenih 1.200.000,00 kuna za izgradnju reciklažnog dvorišta 

za što isto treba osigurati svoje novce. Procijenjen je projekt na 4.000.000,00 kuna. Sada se 

radi projekt izgradnje reciklažnog dvorišta a točan iznos izgradnje znati će se po provedenom 

natječaju. Za sada je odluka vezana za max. 1.200.000,00 kuna ili 29% ali u svakom slučaju 

mi moramo naći druge izvore financiranja za ovaj projekt. 

Javili smo se i na prvi natječaju u nizu iz nacionalnog plana oporavka i otpornosti za 

sekundarnu vodovodnu mrežu, predati ćemo i prijavu na županijski natječaj za dječja igrališta. 

U svakom slučaju za sve prijavljene projekte trebamo osigurati vlastita sredstva a većinu 

moramo i platiti pa nam se tek onda refundiraju sredstva. Zbog toga nam treba kredit. To nije 

ništa što ne rade i druge općine. 
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Što se tiče dopune dnevnog reda vezane uz ceste to je isto poznata stvar. Radi se o izgradnji 

nove škole za što nam je varijante iznijela na prošloj sjednici ravnateljica škole. Prva varijanta 

bila je rušenje postojeće i na istom terenu gradnja nove škole za što smo se složili da to nije 

pametno jer bi bilo teško organizirati nastavu dok bi trajali radovi a i ova zgrada bi se nakon 

izgradnje nove mogla iskoristiti u druge svrhe. Meni je bila ideja neiskorišteni pijacal u Salima, 

na Ranjkovici ali je problem bio prilazni put, pa je onda rođena ideja da se škola gradi u 

Zaglavu gdje općina ima veliku česticu sa prilaznim putom. Međutim iza toga slijedi da se 

većina djece vozi u susjedno mjesto, naša ideja sportske dvorane uz tu školu pokazalo se da bi 

bilo vrlo tijesno. Tako se opet počelo raditi na ideji nove škole na pijacalu u Salima. Sa strukom 

smo pregledali postojeći put te uz pristanak vlasnika najvećeg dijela zemljišta malo izmjestili 

trasu kako bi se smanjio broj vlasnika koji trebaju dati svoj pristanak da se put proširi. 

Predsjednica Ivana, vijećnik Nikola i ja  kontaktirali smo većinu vlasnike od istih usmeno dobili 

pozitivno mišljenje. Shvatili su da ovim putem i njihovi tereni dobivaju na vrijednosti. 

Sad ćemo pripremiti dokument koji vlasnici trebaju potpisati i onda bi riješili put.   

 

Predsjednica Ivana dopunja informaciju i kaže kako su svi kontaktirani vlasnici dali usmeno 

svoj pristanak ali naravno bez potpisa to ne važi. Nakon prošle sjednice proširio se glas o 

izgradnji škole na Zaglavu, na što su ljudi iz Sali rekli da bi škola trebala ostati u Salima radi 

tradicije, nasljeđa…Županiji je sasvim svejedno gdje će to biti, natječaj još nije otvoren pa ne 

kasnimo, ali mislim da trebamo iskoristiti sve da se to napravi sad.  

 

Šanto Basioli daje komentar da je prije četiri godine na konstituirajućoj sjednici mjesnog 

odbora Sali bilo govora o istom putu kao i sad da se Antom priča o tom putu. Zašto se u četiri 

godine nije uspjelo pokupiti potpise za ovaj put. Što se od tad do danas promijenilo? 

 

Načelnik odgovara da je o ovom putu pričano kad je bila tema sportska dvorana, pa je onda 

projektant spominjao problem nagiba puta. Sada su dane tri varijante puta. I ova koju smo vam 

prezentirali je jedna od. Tada sam isto razgovarao sa Antom i on je bio za ali nije postojala 

nikakva skica, čestice, još nije bila izmjera, sad je puno lakše. 

 

Vijećnici Paško Bonja i Šanto Basioli komentiraju da se i prije moglo riješiti ovaj put, na što 

načelnik kaže da se nije ni približno znalo prave vlasnike jer nije bilo nove izmjere a čak i sad 

nije onako kako piše. 

 

Na pitanje vijećnika Paška Bonje da li je nova škola planirana sa sportskom dvoranom načelnik 

odgovara da je veličina dvorane vezana uz broj djece. 

 

Predsjednica Ivana prenosi informaciju iz županije kako bez obzira na veličinu čestice veličina 

škole ovisi o broju djece. Sportska dvorana koja bude u sklopu škole neće biti mala. Biti će za 

potrebe školske djece ali i za izvanškolske aktivnosti. Ona će biti dostupna ljudima, udrugama, 

sportskim društvima, za opću upotrebu. Ona nije predviđena za profesionalno bavljenje 

sportom. 
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Vijećnik Bonja komentira da se na prošlom vijeću razgovaralo o izgradnji škole u Zaglavu pa 

da će općina nadograditi dvoranu.  

Predsjednica odgovara kako se u razgovoru sa projektanticom utvrdilo da to ipak nije tako 

jednostavno, a moralo bi se graditi paralelno sa školom. 

 

Na pitanje Paška Bonje da li je izgradnja sportske dvorane još u planu načelnik odgovara da je 

u Zaglavu ako škola bude na Pijacalu. 

 

 

Šanto Basioli 

 

1. Kad će biti završen vrtić u Salima? 

2. Možemo li dobiti informaciju o projektima koji se planiraju, najviše za vatrogasni dom, 

priča se da je ide zajedno sa Parkom? 

3. Mrtvačnica? 

 

Načelnik odgovara: 

1. Okoliš oko vrtića je uređen, namještaj je naručen, izmjena građevinske dozvole je tu, radi 

vraćanja skalina, iza toga tehnički pregled pa očekujemo da bi za nekih mjesec, mjesec i po 

mogli preseliti. 

 

Na pitanje vijećnika Paška da pojasni izmjenu građevinske dozvole načelnik objašnjava da je 

to preduvjet da bi se skaline vratile u prvobitno stanje. A i njih smo kandidirali za 

sufinanciranje Ministarstvo regionalnog razvoja. 

 

2. Što se tiče vatrogasnog doma istina je da je inicijativa Općine i Parka da se u jednog zgradi 

riješi pitanje smještaja prostorija Parka na katu a u prizemlju za potrebe vatrogastva i jedne 

multifunkcionalne dvorane. To bi se prijavilo kroz natječaj kojem bi inicijator bio MUP jer je 

to priča zaštite ali detalje ćete saznati kad bude prezentacija projekta. U sklopu toga se planira 

i proširenje terena pa se pripremaju prijedlozi ugovora za kupnju zemljišta gdje bi se 

vlasnicima objasnilo da mi za sad nemamo sredstava za kupnju nego da će se financirati iz 

projekta. 

 

3. Za mrtvačnicu je postojalo idejno rješenje. Lista mladih je bila protiv izgradnje mrtvačnice. 

Kako nema dovoljno sredstava za sve projekte tako za sad nije napravljena a po novome 

imamo prijedlog Lučana da se mrtvačnica napravi u Luci u objektu koji već postoji pored 

groblja i koji bi oni dali za tu svrhu. Napraviti ćemo procjenu troškova pa kad budemo više 

znati ćemo vam reći. 

 

Paško Bonja 

 

1. Ni jedan od projekata koji se ponavljaju već niz godina nije napravljen, sportska dvorana, 

knjižnica, mrtvačnica, vatrogasni dom, školjera Soline, kanalizacija Lokardenjak, vraćanje 

kamena ispred knjižnice, organizacija ukopa mrtvih, plaža Bočac i tako dalje. To su sve 
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obećani projekti kad će se početi rješavati. Za vatrogasni dom smo imali projekt u kojem je 

navedeno da ćemo zaposliti ljude pa plus davanja DVD-u i plus održavanje objekta. Takav 

projekt smo prijavili ima tri godine i bolje da nije prošao jer ne bi imali za sve to financirati. 

Naši projekti se gomilaju a kad ćemo ih početi rješavati. 

Ima sitnih stvari koje se može rješavati pa će se doći i do većih. 

 

Načelnik odgovara: 

Uvijek je u pitanju pola odgovora. Mi imamo projekte koje planiramo ali realiziraju se prema 

mogućnostima. 

 

Razvila se žučna rasprava u kojoj je vijećnik Bonja optužio načelnika da laže na što ga je on 

pozvao na kulturno ponašanje, a tko laže je vidljivo iz zapisnika sa sjednica vijeća i zapisnika 

nezavisne liste. 

 

Mi smo mala općina i ne možemo sami odraditi velike projekte.  Nismo nikad rekli da ćemo 

nešto napraviti sami nego da sve želje stavljamo u planove i proračun kako bismo ih imali u 

slučaju otvaranja bilo kakvog natječaja za sufinanciranje, nacionalnog ili iz EU fondova.  

A na svima projektima radimo. A nešto se i napravilo. I više od jednog projekta. 

Momentalno se primjerice radi na sanaciji deponija koja iziskuje znatna vlastita sredstva 

Na navod vijećnika Bonje da je deponij već saniran pa ponovno napunjen načelnik je 

objasnio kako je do toga došlo, ne našom krivnjom.  

 

Predsjednica Ivana komentira da moramo biti realni jer shvaćamo da nemamo puno naših 

sredstava kojih bi uložili u velike projekte ali da trebamo imati listu želja pa ako treba i duplo 

više.  A prihvaća primjedbu o rješavanju manjih stvari.  

 

 

2. Priča se po Salima da su gubitci vode od 50-70%. Da li je to točno? 

 

Načelnik odgovara da je to pitanje za direktora Komunalnog društva. Nemam informaciju. 

 

Vijećnik Paško kaže da ima informaciju od Vodovoda na što načelnik odgovara kako oni ne 

mogu imati točne podatke budući cijevi ne koristi samo Vodovod nego i naše Komunalno 

društvo. 

 

Paško Bonja traži da se informacija pita od direktora Komunalnog te da se vijećnicima da 

odgovor na ovo pitanje jer ako je informacija točna radi se o velikim gubitcima. 

 

 

Toni Ramov 

 

1. Vezano uz radove u saljskom portu što je sa  uređenjem prometa u Zaglavu,  

2. Kako ćemo iskoristiti onu drugu kućicu kraj agencije za karte na pristaništu u Zaglavu  

3. Da li će se dobiti neke bove za Zaglav 
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Načelnik: 

3. Od bova ništa jer nisu u Prostornom planu. Treba biti ucrtano sidrište što nije moguće jer je 

Zaglav kategoriziran kao luka otvorena za javni promet. Znači jedino rješenje je uređenje 

pristaništa kao u Salima što u ovom momentu ŽLU nije financijski moguća. 

 

1. Što se tiče porta u Salima na prvom predstavljanju projekta je bilo rečeno da će porat u ljeti 

biti na neki način otvoren za jedrilice da bi sada nešto komplicirali jer se kasnije počelo raditi 

radi izmjene projekta, ali tako je kako je. Sad su radovi krenuli, u međuvremenu je Škibola 

rekao kako će se morati zatvoriti porat pa smo tu raspravljali ne samo s njim, dobili 

informacije od nadzornog inženjera o predviđenoj dinamici posla gdje je za očekivati ako 

bude teklo po planu do 15.06. biti nasuta kamenja opterećena betonskim blokovima i to 

iziskuje slijeganje a gornji rub betonskih blokova je nekih 6-7 m ispod površine što u 

prijevodu znači da bi se preko toga moglo proći. Škibolu je strah da se nekome nešto ne 

dogodi. Jučer sam bio kod njega i objasnio da nam je to bitno jer od toga živimo, ugostitelji, 

Mulić pa i općina dobiva značajni dio i koliko ja mogu zaključiti iz tog sastanka da će u 

najgoru ruku raditi samo nova riva. Napominjem da općina u ovom projektu nije ni investitor 

ni partner pa ne možemo previše utjecati ali borimo se.  

 

Što se tiče prometa u Zaglavu danas je na terenu projektantica sa našim komunalnim redarom 

radi izrade prometnog elaborata za cijeli otok u kojem bi se definiralo i parkiranje vozila. 

Napravljena neka skica prijedloga da se krene u naplatu parkinga pa da se na taj način zavede 

neki red.  

 

2. Za drugu kućicu u Zaglavu raspisati ćemo natječaj upravo da to bude neki turistički punkt 

da gosti mogu dobiti neke informacije i slično. 

 

Vijećnik Toni Ramov traži da se donese neko rješenje da se maknu građevinski strojevi sa 

pristaništa u Zaglavu i priključka na cesti u selu. 

 

Dalje se razvila rasprava o parkiranju vozila gdje je rečeno da se obavezno mora naplatiti 

parking na pristaništu u Zaglavu jer tamo parkiraju i turisti i domaći pa ostavljaju auta i više 

dana. Načelnik je na to rekao da bi iznajmljivači trebali imati riješeno pitanje parkinga za 

goste. 

 

Predsjednica kaže ako se naplaćuje parking mora postojati i nadzor pa bi stoga trebalo 

zaposliti dva redara u sezoni koji bi kontrolirali.  

Radimo pravilnik, naplata ide putem aparata ali treba biti i osigurana kontrola. 

 

Danica Zorić 

 

Traži da se u Božavi označi gdje je autobusno stajalište. 

 

Načelnik odgovara da će sve biti regulirano prometnim elaboratom. 
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Paško Bonja   

 

Kad kreće prikupljanje smeća po odvojenim kantama. 

 

Načelnik: 

Mi se sa direktorom sastajemo jedanput tjedno već više vremena i dobivamo redovno 

informaciju da će idući tjedan krenuti. A mora krenuti jer ćemo na kraju mi dobiti kaznu. 

 

Predsjednica Ivana kaže kako je razgovarala sa vijećnikom Paškom Bonja, koji ima firmu za 

posredovanje pri zapošljavanju, vezano uz zapošljavanje vozača C kategorije koji fali u 

Muliću za kvalitetno rješavanje odvoza smeća ali za prijevoz vode autocisternom, jer 

nemamo takvog na području općine. 

 

Paško Bonja kaže da je i lani preko agencije poslao tri vozača ali nisu prihvatili jer im nije 

odgovarao smještaj a ni plaća. Oni su traženi na tržištu tako da neće prihvatiti posao ako 

nemaju dobre uvjete. 

 

Načelnik kaže doznao od direktora kolika je plaća Lovri koji vozi kamion od smeća i 

komentirao da mu neće za to doći nitko raditi na što mi on odgovori da će dati plaću koliku 

treba samo ako se netko nađe. Tako da se može tako razgovarati i sa potencijalnim vozačima. 

 

Paško Bonja traži da mu se da prijedlog ugovora o radu sa svim uvjetima kako bi znao 

pregovarati sa ljudima. 

 

 

Šanto Basioli 

 

Da li postoji mogućnost dobivanja još jednog autobusa za Zaglav. 

 

Načelnik: Riješili su to tako da je rezervni autobus na ovoj strani otoka pa ako zatreba će se 

pokrenuti oba dva. 

 

Šanto Basioli predlaže da se na oglasne ploče po mjestima stavi satnica i stanice autobusa. 

Paško Bonja predlaže stavljanje i na web stranicu. Također kaže kako su neki ljudi dali 

prijedlog da jedno stajalište bude i na Dolcu – ulaz u Park. U raspravi neki su bili za a neki 

protiv tog prijedloga. 

 

 

Toni Ramov 

 

Radovi na rivi od restorana Roko do Zvonka Milanje da nije plaćeno. Što je sa tim? Put u 

selu. 

Načelnik odgovara da je materijal dan i plaćen a još će provjeriti. Put bi se trebao raditi ove 

godine. 
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Danica Zorić 

 

Da li se može napraviti igralište ispred vrtića u Božavi?  

 

Predsjednica kaže da mjesni odbor pošalje upit pa se može nešto napraviti. 

 

 

Ad.2. 

 

Zbog isteka mandata predlaže se opoziv dosadašnjih članova Nadzornog odbora Komunalnog 

društva Dugi otok i Zverinac d.o.o. Sali te imenovanje novih članova. 

Načelnik predlaže nove članove: Tonči Kolić, Sebastian Jagić, Ivo Raljević, Tomislav Jerić 

Lista mladih predlaže: Ivan Raljević 

 

Jednoglasno, sa 9 glasova za, donesena je odluka o opozivu dosadašnjih članova Nadzornog 

odbora KD Dugi otok i Zverinac d.o.o.  Sali, te imenovanju novih članova u sastavu: 

- Tonči Kolić 

- Sebastian Jagić 

- Ivo Raljević 

- Tomislav Jerić 

- Ivan Raljević 

 

 

Ad.3. 

 

Zbog isteka mandata predlaže se opoziv dosadašnjih članova Nadzornog odbora društva Mulić 

d.o.o. Sali te imenovanje novih članova. 

Načelnik predlaže nove članove: Dražen Mirković, Marinka Jerić, Sebastijan Raljević, 

Zvonimir Škvorčević 

Lista mladih predlaže: Roko Bonja 

 

Jednoglasno, sa 9 glasova za, donesena je odluka o opozivu dosadašnjih članova Nadzornog 

odbora Mulića d.o.o.  Sali, te imenovanju novih članova u sastavu: 

- Dražen Mirković 

- Marinka Jerić 

- Sebastijan Raljević 

- Zvonimir Škvorčević 

- Roko Bonja 

 

 

Ad.4. 

 

Predlaže se promjena zamjenika predstavnika Općine Sali u LAG Mareta. Razrješuje se 

Jelena Grbin a imenuje se Vladimir Radulić. 
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Odluka po prethodnom prijedlogu donesena je jednoglasno sa 9 glasova za. 

 

 

Ad.5. 

 

Predlaže se dopuna popisa kulturnih dobara od lokalnog značaja: 

- Antički ostaci ville rustice u Maloj Proversi 

- Ribnjak u sklopu antičke vile u Maloj Proversi 

- Ruševina crkve u predjelu Suvčeno k.o. Luka 

- Crkvina s mogućim ostacima crkve sv. Stjepana  k.o. luka 

- Ostaci eremitskog samostana sv. Pavla k.o. Savar 

- Zgrada stare škole u Dragovama 

- Spomenik palim borcima u Solinama 

- Spomenik žrtvama fašizma u Polju 

- Ostaci nekadašnje crkve sv. Jelene i gospodarskog imanja u Polju 

 

Prijedloge dobivamo od ljudi iz mjesnih odbora, a građevine u Proversi su u našem 

prostornom planu a momentalno nisu pod nikakvom zaštitom. 

 

Odluka o predloženim dopunama jednoglasno je donesena sa 9 glasova za.  

 

 

Ad.6. 

 

Pročelnik objašnjava radi čega se predlaže ukidanje statusa javnog dobra na navedenim 

česticama u Zaglavu. Naime javili su se vlasnici Anđelo Lordanić i njegova kćer Slavica 

Višnjić koji su utvrdili grešku na svom terenu koja je nastala novom izmjerom, krivo je 

označen dio njihove čestice kao javna površina ali iz priloženih skica jasno je vidljivo da se 

radi o greški. Pa nema razloga da se vrati u privatni režim. 

 

Vijećnik Paško Bonja kaže da je vidljivo u ovom slučaju da je greška ali predlaže da se 

ubuduće za ovakve stvari traži mišljenje mjesnog odbora. 

 

Pročelnik kaže kako je traženo mišljenje mjesnog odbora prije par godina ali je ostalo 

neodgovoreno. U ovom slučaju je jasno da je napravljena greška. 

 

Odluka o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za k.č. 18149/2 n.i. i 18149/3 n.i. sve 

k.o. Sali (Zaglav) jednoglasno je donesena sa 9 glasova za. 

 

Ad.7. 

 

Načelnik daje informaciju da je u Žmanu nova doktorica pa je potrebno uputiti Županiji 

prijedlog o imenovanju nove doktorice za mrtvozornika umjesto stare. 
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Zaključak o utvrđivanju prijedloga za imenovanje doktora medicine koji utvrđuje nastup 

smrti, vrijeme i uzrok smrti osoba umrlih izvan zdravstvene ustanove donesen je jednoglasno 

sa 9 glasova za. Umjesto Matee Hrboka Zekić imenuje se Inga Starovečki. 

 

 

Ad.8. 

 

Financiranje političkih stranaka i vijećnika izabranih sa liste grupe birača te sukladno tome 

donošenje Odluke o financiranju za svaku kalendarsku godinu je zakonska obveza pa se tako 

predlaže donošenje iste za 2022. godinu. Prijedlog Odluke za 2022. godinu napravljen je na 

temelju stare, prema prijedlogu vijećnika iz prijašnjih godina izračunat i stavljen je zakonski 

minimum. 

 

Vijećnik Paško Bonja kaže kako on svoju naknadu donira pa predlaže i ostalima da tako 

naprave. 

 

Odluka o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti političkih stranaka i nezavisnih 

vijećnika izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Sali za 2022. 

godinu donesena je jednoglasno sa 9 glasova za. 

 

 

Ad.9. 

 

Informaciju o novom Zakonu o sprječavanju sukoba interesa i obvezama članova 

predstavničkih tijela prema tom zakonu daje pročelnik Vladimir Radulić. 

 

Od nove godine na snagu je stupio novi zakon po kojem je nova odredba koja stavlja pred 

vijećnike nove obveze. Jedna od obveza je da vijećnici koji imaju 5% ili više udjela u 

vlasništvu nekog poslovnog subjekta o tome obavijeste predsjednicu vijeća koja sastavlja 

popis udjela te objavljuje na našoj web stranici i to se mora ažurirati. 

Druga obveza ako poslovni subjekti u kojemu vlasničkog udejla 5% ili više imaju vijećnici ili 

njihovi članovi obitelji stupe u poslovni odnos  sa Općinom Sali, knjižnicom ili vrtićem onda 

se o tome mora obavijestiti predstavničko tijelo, znači šalje se dopis na općinu – općinsko 

vijeće i time je izvršena obveza. To se ne objavljuje. 

 

Predsjednica traži od vijećnika da joj ove podatke dostave putem e-maila. 

 

Pročelnik kaže da bi trebalo to što prije dostaviti. 
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Ad.10. 

 

Predsjednica OV daje informaciju. Donat Petricioli je poslao pismo na Općinsko vijeće sa 

inicijativom za izradu poučnih staza na području Brbišćica. Vijećnici su dobili pismo pa 

predsjednica poziva da iznesu svoje mišljenje. 

Na pitanje vijećnika iznosi da Natura Jadera za sada ne gospodari tim područjem ali 

pretpostavka je da bi oni to rado uzeli pod svoje a budući nismo baš zadovoljni sa njihovim 

gospodarenjem na našim zaštićenim područjima trebamo biti oprezi. Ali svakako bi trebalo 

nešto napraviti na tom području. O poučnim stazama bismo se trebali informirati, a za sad 

razmišljamo da se na tom području regulira promet. 

 

Načelnik iznosi prijedlog na koji način bi se uredila cesta i regulirao promet.  

 

Vijećnik Paško Bonja predlaže da se poradi na infrastrukturi primjerice signalu za mobitel 

kojega tamo nema pa je problem ako se nešto dogodi. Ali za početak bi bilo potrebno barem 

parking urediti. 

 

Načelnik iznosi ideju da se ispita način kako bi Općina osnovala ustanovu za upravljanje 

okolišem i onda da se traži koncesija na Brbišćicu. 

 

Inicijativa je primljena na znanje i poraditi će se na upravljanju područjem Brbišćica. 

 

Ad.11. 

 

Vijećnik Paško Bonja predlaže da se zapisnik sa sjednica dostavi vijećnicima ranije odnosno 

iza održane sjednice. 

Prijedlog je prihvaćen. 

 

Zapisnik sa 4. sjednice OV dan je na usvajanje te je jednoglasno usvojen sa 9 glasova za. 

 

 

Ad.12. (dodana Ad.13.) 

 

Vijećnik Paško Bonja komentira da ne bi trebalo dizati kredite kad bi se naplatila 

potraživanja.  

Načelnik kaže kako se na naplati potraživanja radi. Najveći dio odnosi se na potraživanje od 

naknade za sufinanciranje katastarske izmjere a ima informaciju da se ljude nagovara da ne 

plate umjesto da im se objasni kako su za male novce u odnosu na tržišne cijene riješili 

imovinu. Krenuti će ovrhe. 

 

Predsjednica Ivana kaže kako se u prethodnim točkama već objasnilo zašto se uzimaju 

pozajmica odnosno kredit pa predlaže da se za točku 12. revolving kredit i točku 13. 

kratkoročnu pozajmicu zajedno glasuje što je prihvaćeno. 
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Odluka o korištenju revolving kredita kod poslovne banke i Odluka o kratkoročnoj pozajmici 

kod poslovne banke donesene su sa 6 glasova za i 3 protiv. 

 

 

Ad.14. 

 

Predlaže se dopuniti popis cesta na području općine Sali da se doda put na Ranjkovici u 

Salima koji je pristupni put do pijacala gdje bi se gradila nova škola. 

 

Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o popisu nerazvrstanih cesta na području Općine Sali 

jednoglasno je donesena sa 9 glasova za. 

 

 

Ad.15. 

 

Temeljem Zakona o poljoprivrednom zemljištu u vlasništvu RH općina je raspisala natječaj 

za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH na području Općine Sali. Natječaj je 

strogo propisan Zakonom. Sad je potrebno imenovati povjerenstvo čiji sastav je također 

propisan, a koje će napraviti izvješće o provedenom javnom natječaju i analizu ponuda te 

uputiti Općinskom vijeću prijedlog za izbor najpovoljnije ponude. Općinsko vijeće u 

konačnici donosi odluku o izboru najpovoljnije ponude. 

Predlaže se povjerenstvo u sastavu:  

1. Hrvoje Basler, predstavnik geodetske struke 

2. Frane Parica, predstavnik agronomske struke 

3. Vladimir Radulić, predstavnik pravne struke 

4. Sebastijan Raljević, vijećnik Općinskog vijeća 

5. Dražen Mirković, vijećnik Općinskog vijeća 

 

Odluka o imenovanju povjerenstva za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH na 

području Općine Sali, u prethodno navedenom sastavu, jednoglasno je donesena sa 9 glasova 

za. 

 

 

Ad.16. 

 

Upravno vijeće vrtića ima 7 članova od kojih je jedan predstavnik odgojitelja, jedan 

predstavnik roditelja, a pet imenuje Općinsko vijeće. 

 

Načelnik predlaže članove: Ivana Kirinić Frka, Danica Zorić, Nikola Milić, Sebastijan 

Raljević 

Lista mladih predlaže člana: Ante Toni Popović 

 

Odluka o imenovanju predstavnika Općine Sali u Upravno vijeće Dječjeg vrtića „Orkulice“ 

Sali u sastavu: 
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- Ivana Kirinić  

- Frka, Danica Zorić,  

- Nikola Raljević,  

- Sebastijan Raljević 

- Ante Toni Popović 

 

jednoglasno je donesena sa 9 glasova za. 

 

 

Sjednica je završila s radom u 14:10 sati. 

 

 

 

 

 Zapisničar                Predsjednica OV 

Irena Petešić               Ivana Kirinić Frka 

 


